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Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het verhogen van de eigen bijdrage 
voor medicijnen (ingezonden 26 april 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Eigen bijdrage voor medicijnen wordt 
mogelijk verhoogd door herberekening»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat medicijnen veel mensen die (chronisch) ziek zijn op de 
been houden? Zo ja, vindt u uw voornemen om de eigen bijdrage voor 
medicijnen te verhogen dan ook geen straf op ziek zijn? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 3
Heeft u de bereidheid om uw voornemen om de eigen bijdrage voor 
medicijnen te verhogen, te prullemanderen, zeker omdat dit mogelijk zes 
miljoen zieke mensen direct financieel raakt? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het niet de (chronisch) zieke mensen, maar de diverse 
kabinetsplannen zijn die het begrotingstekort ernstig laten oplopen? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat chronisch zieken compleet worden ontzien bij uw 
plannenmakerij over hogere eigen bijdragen voor medicijnen? Kunt u uw 
antwoord toelichten?

1 Trouw, 19 april 2022, «Eigen bijdrage voor medicijnen wordt mogelijk verhoogd door herbere-
kening» (https://www.trouw.nl/binnenland/eigen-bijdrage-voor-medicijnen-wordt-mogelijk-
verhoogd-door-herberekening~beae45be/).
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